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Protokoll för t vid styrelsemöte via Google Meet, 20210831 
 

 Närvarande: Camilla A, Folke J, Lena K, Peter L, Patrik P, Andreas H, 

Niklas J(sup), Robin K(sup). 

 
1. Val av justerare 

Robin valdes att justera dagens protokoll. 

 

2. Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes. 

 

3. Föregående mötesprotokoll 

Datum för Åkullautställningen nu bestämt till 20230618. 

Protokollet lades med godkännande till handlingarna. 
 

4. Ekonomi 

 Bra resultat för närvarande. 

Se bilagor. 

 

5. Covid uppdatering 

Pandemin pågår fortfarande. Utomhusaktiviteter av ”vår modell” helt OK numera, 

dvs. våra planerade aktiviteter för drevproven kan genomföras. 

 

6. Utställningar 

 Avrapportering Växjö: 

Mycket goda erfarenheter från utställningen. Verkade som att samtliga var 

mycket nöjda.  

Diskuterades om att köra med högtalarsystem på framtida utställninga. Beslöts 

att vi ska skaffa ett sådant senast till nästa utställning (i Broby) 

 Förkorta anmälningstiden: 

Diskuterades att korta tiden till att gälla en månad. Detta på grund av att vi inte 

vet vilka sponsorer vi kommer att ha. Inga beslut fattades. 

 

7. Jaktprov 

 Höstprovet:  

Förläggning (Brittebo utanför Jönköping) bokad, provmarker under kontroll 

(max 7 hundar per dag). Bemanning, domare o vägvisare återstår att göra klart. 

 Domarkonferens:  

12 september i Värnamotrakten. Beslöts att milersättning ska utgå (18.50/mil) 

till de som söker om detta. 

 Regionuttagning till SM inom region syd. 
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o Uttagna hundar: 4 ekipage uppfyllde kraven enligt våra statuter. Uttagna 

är Utvängs Belladonna/Björn Åkesson och Målens Filur/Niklas Juntikka, 

1:a reserv Sävshults Yakko/Göte Sten. Patrik meddelar hundägare och 

regionansvarig (Leif Festin).  

o Datum o Förläggning: 1-2 november, Brittebo. Våra domare tas ut 

senare. 

8. Viltspår 

 Planer 2022: 

Ny kurs planeras för våren 2022. Diskussion om hur vi ska få fram flera som 

dömer för vår klubb. 

 Höja priserna? 

Andreas funderar på detta, bör även kolla vad andra klubbar har för taxa.  

 

9. Övriga frågor 

 Beslöts att Peter Landsjö kommer att gå in som avelsråd tillsammans med 

nuvarande avelsråd Ingemar Zentio. Läggs ut på vår hemsida snarast. 

 Medlemsfrågor ska skickas till BCS/Göte Roman och inte till BCS/Kassör. 

Information om detta ska ut på hemsida och i övriga medier. 

 Sydsvenska har nu 458 följare på Facebook och 118 på Instagram. 

 Domare från andra specialklubbar med samma regelverk som vi (typ 

Dreverklubben): Kommissarien bör kolla att dessa har erfarenhet av att döma 

beagle. Om så inte är fallet bör de helst gå en Aspiranttjänst innan de tillåts 

döma. 

 Drevprovsinfo till medlemmar: Niklas o Patrik gör ett förslag. 

 

10. Nästa möte 

Camilla kallar när det blir lämpligt. 

 

11. Mötets avslutning 

Camilla tackade deltagarna och avslutade mötet. 
 
Vid Protokollet:     Justeras: 

Folke Johansson/     Robin Karlsson/ R K 
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